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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Benkő Tibor, honvédelmi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Vásároltak-e újabb Dassault Falcon 7X „business jet”-
et?" 

Tisztelt Miniszter úr!

2018. augusztus elején érkezett meg Magyarországra a Honvédelmi Minisztérium által vásárolt 
Dassault Falcon 7X „business jet”. Az Ön sajtónak adott nyilatkozatai szerint további repülőgépek 
beszerzését tervezik, melyben kisebb futárgépek és nagyobb szállítógépek megvásárlásával 
kalkulálnak. Mivel a Honvédelmi és rendészeti bizottságban nem kapunk folyamatos tájékoztatást 
erről, valamint az eddigi beszerzésekről sem, ezért kérem Miniszter Urat, válaszoljon az alábbi 
kérdésekre:

1. Összesen hány darab Dassault Falcon 7X „business jet”-et vásárolt a Honvédelmi Minisztérium 
vagy a honvédelmi miniszter tulajdonosi jog gyakorlása alá tartozó gazdasági társaság 2016. január 
1-től a mai napig?

2. Az említett egy repülőgépen kívül vásárolt-e a Honvédelmi Minisztérium vagy a honvédelmi 
miniszter tulajdonosi jog gyakorlása alá tartozó gazdasági társaság újabb Dassault Falcon 7X 
„business jet”-et?

3. Amennyiben igen, kérem jelölje meg a beszerzés pontos időpontját és a vételárat, a beszerzés 
célját, és, hogy ki döntött a beszerzésről!

4. Amennyiben nem, úgy tervezi-e a Honvédelmi Minisztérium vagy a honvédelmi miniszter 
tulajdonosi jog gyakorlása alá tartozó gazdasági társaság újabb Dassault Falcon 7X „business jet” 
repülőgép beszerzését, és pontosan mikor?


